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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kérdések a Ferencvárosi Torna Club Népligeti 
Edzőcentrumának fejlesztésével kapcsolatosan" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A folyó év április 24-én megjelent, 78. sz. Közbeszerzési Értesítőben a Ferencvárosi Torna Club
eredménytájékoztatót  tett  közzé  a  Népligeti  edzőközpontja  területén  tervezett  „hibrid  típusú
élőfüves labdarúgó sportpályák sporttechnológiai fejlesztése és a tervezett fűtési alapvezeték teljes
cseréje valamint a hőközpont kialakítása” tárgyában lefolytatott közbeszerzési eljárásról.

Az eljárás eredményeképpen folyó év április 10-én létrejött szerződés összértéke 1.960.703.937.-
forint, a szerződéses partner – aki egyébként egyedüli ajánlattevő volt - az EBP Építő Group Kft. Itt
jegyzem meg  azt  a  mindenképpen  figyelemreméltó,  némiképp  paradox  tényt,  hogy a  nevezett
társaság statisztikai létszáma mindössze 2 fő.

A közbeszerzési eljárás jogalapja a Kbt. 5. § (1) bekezdés e) pontja volt, azaz „az ajánlatkérő olyan
az  a  jogképes  szervezet,  amelyet  nem  ipari  vagy  kereskedelmi  jellegű,  kifejezetten  közérdekű
tevékenység folytatása céljából hoznak létre, vagy amely bármilyen mértékben ilyen tevékenységet
lát el, feltéve, hogy e szervezet felett az a)-e) pontban meghatározott egy vagy több szervezet, az
Országgyűlés  vagy  a  Kormány  közvetlenül  vagy  közvetetten  meghatározó  befolyást  képes
gyakorolni vagy működését többségi részben egy vagy több ilyen szervezet (testület) finanszírozza.”

Ugyanezen jogszabályhelyre való tekintettel fordulok Tisztelt Miniszterelnök Úrhoz.

Nem vitatva, hogy a labdarúgás igen nagy népszerűségnek örvend, valamint az sem, hogy számos
fiatalnak  megfelelő  sportolási  elfoglaltságot  nyújt,  méltatlannak,  igazságtalannak  és  a  fiatal
generáció  egészséges  fejlődése  szempontjából  is  visszásnak  tartom,  hogy  míg  a  labdarúgásra
számolatlanul kerül elköltésre a közpénz,  addig a többi spotág kiszolgálására rendelkezésre álló



létesítmények állapota finoman szólva is siralmas.

Maradva  a  Ferencvárosi  Torna  Club  példájánál,  a  szintén  a  Népligeti  edzőközpont  területén
található  tornacsarnokon  évtizedek  óta  nem  történt  semmilyen  érzékelhető  fejlesztés:  a  máig
klimatizálatlan  csarnok  a  nyári  időszak  folyamán  szinte  használhatatlan  a  hőség  miatt-,  a
gyermekeiket kísérő szülők számára nem áll rendelkezésre emberhez méltó várakozóhelyiség-, de
az öltözők és vizesblokkok állapota sem felel meg a mai kor elvárásainak.

Ugyancsak több évtizede hanyagolták a  fejlesztéseket  az uszoda,  vagy akár  az atlétikai  részleg
tekintetében is.

Kérdezem  tehát  Tisztelt  Miniszterelnök  Urat,  –  hiszen  nyilván  meghatározó  befolyást  képes
gyakorolni  az  egyesület  vezetése-,  illetve  annak közpénzekkel  való  gazdálkodása  felett  –  hogy
várható-e bármilyen felfogásbéli változás a rendelkezésre álló források sportágak közötti elosztása
tekintetében?

A Ferencvárosi  Torna  Club  egykor  méltán  nívós  Népligeti  edzőközpontjának  tornacsarnokát,
uszodáját, atlétikai részlegét tervezik-e megújítani a közeli jövőben?

A szóban forgó, labdarúgó sportpályák fejlesztésének finanszírozása milyen forrásból történik?

A volt Építők sporttelep – amelyet immár „bekebelezett” a Ferencváros – jelenleg is tetszhalott
állapotban,  jórészt  kihasználatlanul  áll.  Mikorra  tervezik,  hogy ezen a  telephelyen  is  megfelelő
lehetőséget biztosítanak az egyes sportágak gyakorlására?

Szíves válaszát előre is köszönöm.

Gyöngyösi Márton
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